

Level: Five

Subject: Islamic Education

Due date: 15 /03/2026



المستوى: الخامس
المادة: التربية الإسلامية
تاريخ التسليم: ٢٠٢٦/٣/١٥

ملاحظة مهمة: يرجى كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي إن كان بالإمكان.

Important Note: Only the answers are to be written in the homework book if possible.

التمرين الأول: مراجعة موضوع الحج على الصفحة ٦٢-٦٥ من كتاب التربية الإسلامية ٤ للإجابة عن الأسئلة التالية يمكنكم كتابة الإجابة في دفتر الواجب البيتي.

Exercise 1: Revise the topic of “Al-Hajj” on P.62-65 in Islamic Book4 and answer the following questions. Write it in your homework book.

1- Explain what pilgrims do during Tawaf ?

.....

2- Why are all pilgrims considered equal in Ihram ?

.....

3- What does Ihram mean?

.....

التمرين الثاني: اشرحوا باختصار قصة السيدة هاجر (زوجة النبي ابراهيم) وابنها وماء زمزم واكتبوها في دفتر الواجب البيتي:

Exercise2: Write a story of HAJAR (the Prophet’s Ibraheem’s wife and her son and Zamzam) and write it in your homework book:

.....
.....
.....
.....

التمرين الثالث: املأوا الفراغات التالية واكتبوا الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي.

Exercise 3: Fill in the blanks and write the answers in your homework book.

1. Hajj is a trip to the holy city of.....
2. Hajj takes place in the month of
3. Pilgrims drink water from the
4. Pilgrims wear special clothes called.....
5. Pilgrims run between the hills of and